
Zpráva předsedy 

 

Vážení členové,  

 

z čistě osobních důvodů potřebuji uvolnit z funkce předsedy klubu. Práce ve výboru mne vždy 

bavila a naplňovala, ale bohužel vzhledem k neustále se stupňujícím útokům od některých 

členů našeho klubu (nikoliv ve výboru), které jsou v rozporu s jakýmkoliv slušným 

konstruktivním jednáním, je pro mne neúnosné ve funkci setrvat.  

Problémy se dají řešit mnohými způsoby. Napadání, osobní útoky, obviňování do zájmové 

činnosti nepatří. Aspoň ne do té mé. Mnozí lidé nechápou strukturu kynologie v ČR, strukturu 

klubu a ani si nepřečtou patřičné řády a směrnice. A přesto podložené argumenty ignorují. 

Předseda klubu nepobírá žádnou mzdu, aby se mu dostávalo opovrhování, že není dostatečně 

proklientský a měl by se v sobotu večer jinak ohánět, že ho člen platí.  

Má své povinnosti dle Stanov, které plní nad jejich rámec. Stejně jako má své povinnosti i člen 

a chovatel.  

Můj přechod z funkce jednatele na předsedu klubu byl rychlý, neplánovaný a z mé strany 

pouze z důvodu zajištění dalšího bezproblémového chodu klubu. A protože se nechci nechat 

přinutit porušovat vlastní zásady, odstupuji z funkce předsedy. Nezanechávám práce pro klub, 

budeme se nadále vídat a budu spolupracovat na nedokončených projektech, chovatelských 

a jiných akcích. Přeji nám všem, aby chov a práce s našimi psy byla dále především zábavou a 

aby všichni členové KCHBO dokázali komunikovat na lidské úrovni. 


